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Vårt ansvar
En broschyr som gör skillnad
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För nästa
generation.
Att ständigt vara steget före är vårt löfte 
och ledstjärna. Affärsmässig långsiktighet 
är vår grundbult. Vi ska helt enkelt vara 
lika relevanta för människan och staden 
imorgon som vi var igår.

Sedan 1961 har Smekab Citylife varit en 
stark aktör inom ansvarsfull utveckling 
och inredning av det offentliga uterummet. 
Hållbarhet fanns i vårt DNA redan från 
början och många av de produkter som vi 
tillverkade på 1960- och 70-talen står idag 
kvar på sin ursprungliga plats i samma skick 
som när de var nya. Det kallar vi hållbarhet 
på riktigt.

Med det sagt verkar vi i stålbranschen, 
ett område som står för ca 7 % av det globala 
utsläppet av CO2. Så även om hållbarhet är 
en naturlig del av vår affär måste vi ta ansvar 
och visa vår bransch att det finns mycket att 
vinna på hållbar utveckling. 

Det vi gör konkret kan 
sammanfattas i fem 
olika områden:
 

• Närproducerat på riktigt

• Effektiv resursanvändning

• Klok energiförbrukning

• Klimatsmarta material

• Social hållbarhet
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På följande sidor beskriver vi hur
vi tar oss an varje område. 
Vänd blad och följ med på vår resa.

Och nästa. Och nästa. Och nästa.
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Made in Önnestad
Löftet om att alltid vara steget före 
genomsyrar allt vi gör, men kanske allra 
mest vår produktion. För medan många 
andra outsourcar sin tillverkning till 
platser långt borta, gör vi tvärtom. Idag 
färdigställs hela 98 % av våra produkter 
lokalt i Önnestad, Skåne. Det är vår 
definition av närproducerat på riktigt 
och ett måste om vi ska vara med och 
bidra till de globala klimatmålen fullt 
ut. Dessutom ger det oss möjlighet att 
kvalitetssäkra i varje led samt reducera 
många onödiga transporter. Det blir 
win-win helt enkelt.

Närproducerat 
på riktigt
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Att hushålla med jordens resurser kan lösa många 
av världens miljöproblem. För oss handlar det om 
att tänka nytt och tänka smart för att gynna både 
affärsmässig och klimatmässig framgång. 

Sedan 2011 har vi arbetat målmedvetet för att byta 
ut allt vårt konventionella stål i produktionen till 
ett innovativt höghållfast stål. Detta har bidragit 
till ett minskat resursbehov av stål med över 30 % 
utan att det har påverkat vare sig kvaliteten eller 
hållfastheten i våra produkter. 

Reduceringen har också minskat vårt totala CO2-
utsläpp med drygt 1200 ton per år under samma 
period. För att bidra ytterligare till besparing av 
jordens resurser använder vi i största möjliga mån 
återvunnet stål i stället för malmbaserat stål.  
Det återvunna stålet har en betydligt 
mindre påverkan på miljön. 

Reducerad resursförbrukning är 
centralt för att vi ska kunna bidra till 
en hållbar framtid och vi fortsätter 
oförtrutet att utveckla nya sätta 
att gynna en hållbar utveckling.

Nyckeln till gynnsamma
affärer

30 %
LÄGRE RESURS- 
FÖRBURKNING

Effektiv
resurs-
användning
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100 %
FOSSILFRI
PRODUKTION
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Sedan flera år tillbaka sker all uppvärmning av våra 
lokaler med fossilfria bränslen. All el som används  
i verksamheten är 100 % fossilfri el från vattenkraft 
vilket motsvarar en CO2-besparing på 109 ton/
år. Sedan några år tillbaka har vi också bytt ut våra 
truckar i produktionen till eldrivna modeller som 
också drivs med 100 % fossilfri el från vattenkraft. 
Dessutom har vi bytt ut alla tjänstebilar till elbilar, 
något som inte bara minskar våra utsläpp och 
drivmedelskostnader utan också bidrar till renare 
luft i vår omvärld.

Från och med 1 mars 2025 har vi uppdaterat 
vårt avtal med DB Schenker som innebär att alla 
inrikestransporter vi gör inom våra affärsområden 
Solar power, Citylife och ankommande gods 
kommer ske med förnybara bränslen som HVO100, 
biogas eller grön el. Förändringen gör 
att vi aktivt kan bidra till att minska 
koldioxidutsläppen  
vid transporter och det känns bra.

Att gå över till klok energianvändning är 
inget hinder – speciellt inte om det både 
är lönsamt för oss och bra för planeten. 

Vi lägger vår energi 
på rätt saker

Klok
energi-
förbrukning
8
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Återigen drivna av vår ledstjärna att ständigt vara 
steget före vill vi vara en pålitlig och pådrivande kraft 
även inom utvecklingen av bättre material. Under 
2024 och 2025 har vi därför inlett ett paradigmskifte 
där vi helt gått över till Carbon Low Zinc samt även 
introducerat Carbon Low Steel i produktionen, genom 
ett krediteringsystem kopplat till vårt möbelsortiment.

När det kommer till varmförzinkning av stål har vi redan 
från januari 2024 helt gått över till Carbon Low Zinc. 
Det har inneburit ett stort kliv för minskat avtryck med 
en sänkning till 1 ton utsläpp av koldioxid per ton zink, 
istället för 2,5 ton CO2/ton zink som är snittet 
i branschen. 

Stålindustrin befinner sig i en spännande omställning 
när man nu introducerar stål med lägre CO2-avtryck, 
så kallat Carbon Low Steel. För att få leverantörerna 
att öka takten blir det avgörande att hela vår bransch 
investerar i de innovationer som presenteras.
Här vill vi gå i bräschen.

I väntan på att materialet blir tillgängligt på bred front 
och i alla dimensioner introducerar vi till en början 
Carbon Low Steel i ett krediteringssystem, initialt 
för vårt möbelsortiment. Systemet fungerar så att vi 
köper in Carbon Low Steel motsvarande vår totala 
stålanvändning i möblerna. På det sättet bidrar vi till att 
öka andelen hållbart stål på marknaden samtidigt som 
vi börjar mixa in stål med lägre CO2-belastning i vår 
befintliga produktion. Återigen win-win.

Ett skifte för minskat avtryck

Diagrammet visar CO2-besparingen med Carbon Low 
Steel jämfört med traditionellt stål. Den svarta stapeln 
representerar traditionellt stål, som släpper ut i snitt 2534 
kg CO2 per ton, medan den gröna stapeln visar Carbon Low 
Steel, som ligger under 0,9 ton CO2 per ton stål. En tydlig 
minskning i utsläpp.
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Social 
hållbarhet
Den sista punkten i vår strävan efter ett mer 
hållbart, tryggt och säkert samhälle är vårt 
sociala ansvar. För oss handlar det om allt 
från att stötta lokala eldsjälar och föreningar 
till att samverka med nationella initiativ och 
organisationer.

Här är några av de engagemang som vi 
brinner lite extra för. 
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  Det känns bra att kunna 
konstatera att vår strävan 
att alltid ligga steget 
före även gäller vårt 
hållbarhetsarbete”
Thomas Rydhagen, VD Smekab Citylife.

”
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Kulturambassadörerna
Våra kulturambassadörer är utvalda medarbetare på 
Smekab Citylife vars syfte är att fortsätta skapa en god 
och stark intern företagskultur – där alla medarbetare är 
inkluderade, mår bra och ser fram emot nästa arbetsdag. 
Med kulturambassadörer vill vi främja delaktighet som 
motiverar varje medarbetare att bidra med det lilla extra 
för att tillsammans nå våra gemensamma mål. På denna 
resa lutar vi oss tryggt mot våra värderingar: Omtanke, 
Drivkraft och Integritet. 

Önnestad BOIF 
och Önnestad  
bygdegårdsförening
Vi värderar förstås vår hemmaplan lite extra och vill 
gynna bygden där vi verkar. Önnestads IF och vår 
bygdegårdsförening är platser som får våra hjärtan 
att klappa lite extra.
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Vi är stolt partner till Stiftelsen Tryggare Sverige där 
vi tillsammans arbetar för ett tryggare samhälle. 
I samarbetet kombinerar vi vår expertis inom hållbar 
stadsutveckling med stiftelsens brottsförebyggande 
arbete. Tillsammans kan vi skapa säkrare och mer 
hållbara miljöer för människor att leva och verka i. 
Partnerskapet är ett viktigt steg i vår strävan att bidra 
till trygga, öppna och välmående urbana miljöer.

Vi är stolt sponsor till Team Rynkeby inom 
landsvägscykling och deras arbete med att samla in 
pengar till barn med allvarliga sjukdomar. Initiativet 
är en viktig del av vår strävan att göra en positiv 
skillnad i människors liv. Genom Team Rynkeby kan vi 
bidra till att sprida hopp och glädje till familjer som 
behöver det som mest.
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One step ahead


